
GRUNDEJERFORENINGEN 
EGERNVÆNGET 
 
MØDEREFERAT 
 
 
Emne: Bestyrelsesmøde hos Per 
 
Dato:  8.1.2004, kl. 20:00 – 22.00 
 
Deltagere: Karina, Per, Jesper, Kenth, Søren 
 Fraværende: Charlotte 
 
Referent: Søren 
 
 
 
Bestyrelsesmødet afholdtes med følgende dagsorden: 
 

1. Valg af referent 
 

2. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 8.11.2003 
 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
a) Hartvig Consult, vejaflevering – Kenth/Søren 
b) Vejbelysning - Søren 
c) Status på Rafn og Søn - Per 
d) Antenneforeningen – Per/Søren 
e) Fjernvarmeværket - Per 
f) Snerydning - Kenth 
 

4. Foreningens økonomi 
a) Status 
b) TDC - afregning 
c) Indledende snak om budget 
 

5. Status på hjemmesidearrangement 
 

6. Forberedelse til generalforsamling: 
a) Dato 
b) Sted 
c) Hvem er på valg ? Hvem genopstiller ? 

 
7. Eventuelt – bl.a. næste møde 
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Mødereferat: 
 
 

Ad. 1. Søren valgtes som referent 
 

Ad. 2. Mødereferat for mødet 8.12.2003 godkendtes (med/uden) bemærkninger 
 

Ad. 3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
 

a) Kenth orienterede om korrespondancen med Roskilde kommune vedr. vore 
forbehold i.f.t. kommunens overdragelsesbrev og vores aktiviteter sammen 
med Hartvig Consult. Vi har taget standard forbehold overfor kommunen 
og beder kommunen arkivere vore forbehold i sagen til evt. senere 
sagsbehandling, såfremt der skulle opstå tvistigheder. Hartvig Consult har 
udarbejdet en mappe over området, som vi dog endnu ikke har modtaget. 

 
b) Foreningen har pr. 8.12 overtaget ansvaret for afregning af gadebelysning 

fra Roskilde kommune. Vi har sikret os, at vi kun modtager regninger for 
fremtidigt forbrug. 

 
c) Rafn og Søn har gennemgået tallene og har foreløbigt fremkommet med en 

meget lovende reduktion på ejendomsskatten. De nærmere detaljer 
fremkommer senere, så snart vi har fået en endelig opgørelse fra Rafn. 

 
d) Per gennemgik den sørgelige beretning om trakasserierne med 

Antennelauget og forskellige brudte løfter fra deres side. De to parter har 
hver for sig hyret advokater til at køre forløbet. Der indkaldes til 
ekstraordinær generalforsamling i januar måned med henblik på at på orden 
på sagerne. TDC bliver holdt op på de kontraktlige forpligtelser med 
levering af kabel-TV til vore medlemmer. 

 
e) Fjernvarmeværkets postkasse var sprængt i luften ved nytår, hvorfor mange 

af vore medlemmer har fået nye indberetningsskemaer. Per har skrevet et  
glimrende brev til værket, hvori han beder værket om at levere varen, d.v.s. 
en indgangstemperatur på min. 76o således at det bliver muligt at få en 
afkøling på 40 o. 

 
f) Kenth orienterede om aftalen med vognmand Niels Erik Sørensen om 

snerydning, saltning m.v. Der afregnes med kr. 400 plus moms inkl. salt. 
Vi holder løbende øje med forbruget. 

 
4. a) Økonomisk status: Status er, at foreningen p.t. har en likvid 

kassebeholdning på kr. 20.255. 
b) TDC: Der er tegnet en kollektiv grundpakke-aftale med TDC. Vi foreslår, 

at Grundejerforeningen Egernvænget også i fremtiden står som leverandør 
af TV-signal. Dette vil formentlig kræve ændring i vedtægterne. Steen 
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Koch har vist sig at være meget kyndig udi regler m.v. og bestyrelsen vil 
forhøre sig hos ham om rådgivning heri. 

c) Budget: Karina udarbejder et forslag til udgifter og indtægter for 2004. 
 

5. P.t. intet nyt under dette punkt. 
 

6. Forberedelse til generalforsamling: 
a) Generalforsamling foreslås til torsdag den 18. marts 2004 kl. 19.00 
b) Sted for generalforsamlingen undersøges af Per og Jesper. 
c) På valg er: Søren, Karina og Jesper. 
 

7. Bestyrelsen tager med applaus imod Bente Koch’s tilbud om, at Steen og Carsten 
står for opretning og bemaling af fodboldmålene samt isætning af net. 
 
Næste møde bliver 12.2 kl. 20.00 hos Søren 
 

  
 
 


